

# Föredragningslista

## Sektionsmöte 2015-05-23, 09:15

### 1. Formalia

- 1.1. Mötets öppnande  
Robin Palmberg förklarar mötet öppnat kl. 09.36
- 1.2. Val av mötesordförande  
Robin Palmberg valdes till mötesordförande
- 1.3. Val av mötessekreterare  
Emma Klint valdes till mötessekreterare
- 1.4. Val av två justerare tillika rösträknare  
Fredrik Spansk och Maria Bahrami valdes till justerare tillika rösträknare
- 1.5. Fråga om mötets behöriga utlysande  
Kallelsen gick ut den 31 mars, i enlighet med stadgan  
SM beslutar  
*att anse mötet behörigt utlyst*
- 1.6. Fastställande av föredragningslista  
Alexander Arozin yrkar på att flytta punkt 3.2 Avtack till funktionärer till innan punkt 8, då medaljerna kommer att anlända senare under dagen.  
Christian Virtala yrkar på att lägga till punkt 7.2 Valprocessen.  
Christian Virtala yrkar på att lägga till punkt 9.2.1 Diskussion om SM.  
SM beslutar  
*att flytta punkt 3.2 till efter punkt 7.1*  
*att lägga till punkt 7.2 Valprocessen*  
*att lägga till punkt 9.2.1 Diskussion om SM*  
*att fastställa föredragningslistan.*
- 1.7. Adjungeringar  
SM beslutar  
*att adjungera Lovisa Runhem, Per Nyberg och Mikael Blomstrand, representanter från Datasektionens styrelse, med närvaro- och yttranderätt.*
- 1.8. Entlediganden  
Inga
- 1.9. Anmälningsärenden  
Inga

## 2. Rapporter

### 2.1. Sektionsstyrelsen

Mötesordförande berättar att styrelsen har varit på Medieteknikdagarna i Norrköping samt anordnat en workshop för att ta fram verksamhetsplan och budget för kommande år. Styrelsen har lagt stort fokus på att verksamhetsplanen ska spegla hela sektionens verksamhet.

### 2.2. Näringslivsgruppen

Projektledare för Branschdagen berättar att deras arbete är i full gång. Gruppen består av 17 personer som har blivit tilldelade olika ansvarsposter. Branschdagen kommer att äga rum femte november. Då Näringslivsansvarig är sjuk och därför ej är närvarande rapporterar LNK att Näringslivsgruppen har genomfört Ljud, Ljus och Bild-mässan och att de för närvarande utvärderar detta.

### 2.3. Studienämnden

Studienämndsordförande rapporterar att de arbetar med sin Studentguide, bilder och texter är klara och de har nu hittat en person som kan hjälpa dem med layout. De har även kontaktat Björn Hedin för att få tillgång till kursreflektionerna från den programintegrerade kursen i medieteknik som skulle kunna hjälpa dem i deras arbete.

### 2.4. Klubbmästeriet

Klubbmästare berättar att april var en riktigt bra månad, de hade intäkter på runt 100 000 kr och de slog försäljningsrekord. De har blivit klara med bokföringen för det tredje kvartalet.

### 2.5. Kommunikationsnämnden

Kommunikatör berättar att KN inte har arbetat mycket som nämnd utan att hon har skickat vidare medlemmar att hjälpa andra nämnder. Personligen har hon arbetat med Kårbokhandeln samt letat efterträdare.

### 2.6. Övriga nämnder och grupper inom sektionen

Sektionslokalsansvarig rapporterar att META har ny ismaskin, diskmaskin samt micro. Sektionswaldner berättar att han har anordnat en pingisturnering tillsammans med Qulturnämnden vilket var lyckat.

Valberedningens ordförande rapporterar att Valberedningen har arbetat med valprocessen och att de nu arbetar med överlämning. I övrigt så fokuserar de på att hänga och ha roligt.

ÖPH rapporterar att de letar sponsorer till Mottagningen men att de annars är färdiga med arbetet som ska vara gjort innan sommaren.

### 2.7. Övriga rapporter

#### 2.7.1. THS

Representanter från THS kunde ej närvara men de har skickat ett mail som mötesordförande läser upp. De håller just nu på att rusta ner inför sommaren och önskar lycka till på tentorna.

Representanter från Datasektionen presenterar sig. Lovisa Runhem,

Ordförande och Per Nyberg, avgående ledamot, berättar att Datasektionen arbetar på kalenderår och att de därför är mitt uppe i allt arbete. De har precis haft val-SM där de tillsatte 23 poster. De förklarar att de jobbar nära MKM då de faller under Datasektionens alkoholtillstånd. Mötesordförande tackar återigen Datasektionen för ordförandemedaljen som sektionen fick under Jubeliumsbanketten.

### 3. Information

#### 3.1. Funktionärsfesten

Mötesordförande frågar om alla som har varit funktionärer har fått en inbjudan. Han förklarar vidare att det är ett event som äger rum på våren varje år, med start förra året, där alla funktionärer genom tiderna är inbjudna.

*Frida Eklund kommer in i salen.*

LU frågar hur man gör för att få gå på festen. Mötesordförande svarar att man då ska söka en funktionärspost.

#### 3.2. Avtack till funktionärer

Styrelsen delar ut medaljer till de funktionärer som går av i sommar.

#### 3.3. Valnämnden informerar om Kårfullmäktige

Maria Bahrami meddelar att Media har vunnit årets Runner-up tävling i och med att vi ökade vårt deltagande i valet till Kårfullmäktige med 150%. Sektionen har fått enorma mängder fika som pris och även en vandringspokal. Nästa år ska vi slå CL vilket innebär ett 70% valdeltagande.

Maria berättar att valnämnden består av en representant från varje sektion och att deras uppgift är att övervaka och kontrollera valet till Kårfullmäktige. Hon förklarar vidare att vi, kårmedlemmarna, både är längst upp och längst ner i beslutsprocessen då Kårfullmäktige är högst beslutande samtidigt som alla beslut påverkar oss. Kårfullmäktige styr verksamheten genom att exempelvis klubba igenom budgeten och verksamhetsplan.

*Erik Lindström kommer in i salen.*

En ledamot i Kårfullmäktige förväntas vara aktiv. Sektionen har 3 mandat i KF men hon är den enda från Media nästa år vilket innebär att vi har fem vakanta platser varav två ordinarie. Det kommer hållas fyllnadsval i höst och Maria uppmanar SM att söka till KF. Ansökan görs genom att maila sin valnämndsrepresentant, alltså Maria. Christian Virtala säger att om inte Media har några representanter i KF så har vi ingen som för vår talan gentemot kårens strategiska arbete. Det är en dålig resurs att inte utnyttja.

Anton Warnhag säger att man inte ska vara orolig att inte kunna göra arbete, upplägget är att man ska lära sig under det året som man sitter på posten.

#### 3.4. Genomgång av Verksamhetsplanen 14/15\*

Mötesordförande går igenom status för punkterna i årets verksamhetsplan. Christian Virtala frågar gällande punkt 1.5.1, varför en utvärdering inte har gjorts. LNK svarar att det hade blivit försent då utvärderingen i så fall hade gjorts ett halvår efter, det kommer istället att skickas ut en utvärdering gällande 14/15 innan sommaren.

*Andreas Bergsten kommer in i salen.*

Studienämndsordförande informerar om att punkt 3.1.2 och 3.1.3 är klara. LU förklarar gällande statusen för punkt 3.1.5 att den inte gick att genomföra på grund av att posten som SNO var vakant vid början av verksamhetsåret.

### 4. Bordlagda ärenden

#### 4.1. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsens verksamhetsår 13/14\*

Revisorerna summerar den bifogade revisionsberättelsen och förklarar att de har gått igenom den tidigare styrelsens bokföring och följt upp hur deras arbete har gått till. Revisorerna har utgått från det material de har fått från den tidigare styrelsen men de har även varit tvungna att jaga ytterligare information. De har valt att inte förorda att SM beviljar ansvarsfrihet. De förklarar även att det har skett förändringar sedan revisionsberättelsen skrevs då de har fått ny information. De skriver att resultatet är felaktigt men det beror av att de fick fel papper vilket nu är åtgärdat och att resultatet nu stämmer. Det saknas dock verifikationer för ca 100 000 kr och så kommenterar de även inköpet av Melodia vilket redan har diskuterats under tidigare SM men då det är en så stor företeelse vill de ta upp det igen. Disa Gillner frågar vad som händer om SM inte beviljar ansvarsfrihet. Revisor Olof Lindman svarar att det är upp till SM hur det då följs upp. Anton Warnhag, kassör 13/14, förklarar att det måste göras om tills det blir rätt för att inte riskera att behöva betala tillbaka pengar till sektionen men att det är upp till sektionen att i så fall driva en rättslig process mot styrelsen. Lovisa Runhem informerar gällande att revisionsberättelsen beskriver att revisorerna ej granskar MKM, att Datasektionen endast kontrollerar deras bokföring och ej granskar deras verksamhet. Anton säger att situationen inte är så farlig som den låter då det är 100 000 kr i totalt omsättning, alltså både pengar som kommer in och går ut från huvudkontot, som saknar verifikationer. Han förklarar att av dessa 100 000 kr så är 25 000 kr en flytt av pengar mellan NLGs konto och huvudkontot. 51 000 kr är bidrag från CSC till mottagningen, 12 000 kr är återbetalning av ett lån som skedde innan han klev på posten. Det saknas även verifikation för ett friskvårdsbidrag från THS till Idrottsnämnden. Utöver detta så saknas verifikation för ytterligare 5 000 kr.

*Glenn Schmitz lämnar salen.*

Anton förklarar vidare att majoriteten är intäkter till sektionen och att det går att ordna verifikationer till nästan allt. Han har dessa verifikationer med sig idag men har inte gett dem till revisorerna än. Han säger även att han inte anser att SM ska bevilja ansvarsfrihet utan att detta ska fixas först. Axel Hultman frågar om en realistisk tidsplan för att ordna detta. Anton svarar att det egentligen borde vara klart idag men att kommer att vara klart inom en vecka. Axel frågar vidare angående ifall Anton har en uppfattning om vad de 5 000 kr som är kvar är. Anton svarar att han vet exakt vad det är, bland annat webhotell och domän, men att verifikationer för detta saknas. Problemen med bokföringen går lätt att åtgärda så fort han har gett alla dokument till revisorerna. Christian Virtala säger att det låter som att Anton har koll men att han inte tycker att vi ska bevilja ansvarsfrihet än. Christian säger vidare att han anser att sektionen aldrig fick klarhet i Melodiafrågan från styrelsen. Mötesordförande förtydligar för de som inte var med under SM1 2013 då Melodia diskuterades, att frågan gäller ett inköp av Melodia på över 10 000 kr som gjordes under sommaren 2013. Ett inköp över 10 000 kr måste beviljas av SM, vilket SM inte fick möjlighet till i detta fall. Christian säger att det bör finnas ett sätt att reglera att detta inte kan ske igen. Anton säger att det är självklart att det är felaktigt men att SM redan har beviljat ansvarsfrihet för den styrelse som tog detta beslut. Räkningen betalades av MKM och finns därför inte med i sektionens bokföring. Christian säger att även om styrelsen 12/13 tog beslutet så ingår det nu i revisionsberättelsen för styrelsen 13/14 och att de därför bör ha med en skriftlig motivering i deras verksamhetsberättelse. Axel instämmer i att det ska finnas en skriftligt motivering men att det även är viktigt att det ska finnas en form av praxis för beslut som är akuta och att styrelsen ska gå till SM för att få beslutet prövat. Christian säger att praxis är att hålla ett extrainsatt sektionmöte och att det borde ha hållits. Anton säger att beslutet prövades på första SM efter beslutet togs och att det då ifrågasattes. Axel yrkar på att punkten bordläggs till SM1.

SM beslutar  
*att bordlägga punkten till SM1.*

*Marcus Groth kommer in i salen.*

## **5. Beslutsärenden**

### **5.1. Verksamhetsplan 15/16\***

Mötesordförande förklarar att verksamhetsplanen är en plan över vad nästa års styrelse och funktionärer ska göra, alla sittande funktionärer blev inbjudna till en workshop där punkter till verksamhetsplanen togs fram. Styrelsen tycker att det är viktigt att förmedla att detta är en verksamhetsplan för hela sektionen, inte bara styrelsen, varför ansvaret för vissa punkter ligger på antingen alla eller en specifik funktionär. Mötesordförande går igenom verksamhetsplanen punkt för punkt.

*Anton Warnhag går för dagen.*

Axel Hultman, LU, säger att punkt 1.3.1 är till för att tydliggöra ledamöternas roll för att de ska fungera mer som ledare för sina respektive funktionärer. Lovisa Runhem frågar, gällande punkt 1.6.1, varför ett nytt samboendeavtal ska skrivas under i september när det nuvarande går ut i december. Mötesordförande svarar att det var något som bestämdes i diskussion med tidigare ordförande på Datasektionen.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

Christian Virtala säger att han tycker att det är en bra och tydlig verksamhetsplan men ifrågasätter att Valberedningens Ordförande ska vara ansvarig för punkt 1.5.1. Detta för att Valberedningen arbetar intensivt inför varje SM och bör därför inte vara ansvariga för att anordna ett event under den perioden. Axel förklarar att styrelsen vill att Valberedningen ansvarar för att eventet sker, de behöver inte anordna det på egen hand. Christian säger att styrelsen är den enda nämnden som kommunicerar med andra nämnder varför det blir mer naturligt att styrelsen anordnar ett sådant event. Axel säger att styrelsen vill ändra på det i framtiden så att Valberedningen arbetar på bredden precis som styrelsen. Det blir därför naturligt att lägga tyngre punkter på funktionärerna överlag för att bygga en starkare grupp av funktionärerna samt att styrelsen då kan arbeta mer strategiskt. Christian säger att det är upp till SM att besluta om men att följderna kommer bli en sämre valprocess. Mötessekreterare påpekar att enligt reglementet är det upp till Valberedningen att marknadsföra valet. Christian svarar att det då blir komplicerat om de taggar folk till att söka poster men sedan exempelvis inte kan förorda dem. Linnea Holm säger att alla vill att alla poster ska fyllas och att sektionen ska fungera. Hon föreslår, gällande samma punkt, att den istället omformuleras om det känns jobbigt att eventet ska genomföras. Christian säger att det skulle kunna vara åt andra hållet, att styrelsen är ansvariga och ber om hjälp men att han skulle kunna jämkas sig med en omformulering. Christian yrkar på att ansvarig för punkt 1.5.1 ska vara Ledamot för Näringsliv och Kommunikation. Axel svarar att det inte finns något annat praktiskt som styrelsen är ansvariga för och säger att det vore bättre om ansvaret låg på funktionärerna gemensamt. Axel yrkar på att ansvarig för punkt 1.5.1 ska vara funktionärerna vilket Christian jämkas sig med. Jonathan Söderin yrkar på att, i punkt 5.2.1, ändra "funktionärer" till "nämnder". Axel säger att problemet då blir att vi exkluderar fristående funktionärer, exempelvis internationell sekreterare. Erik Forsberg yrkar på att ändra till "funktionärer och nämnder" till vilket Axel svarar att resultatet blir detsamma som att skriva "funktionärer". Linnea yrkar på att ändra till "alla funktionärer och nämnder" vilket alla jämkas sig med. Rebecka Rönnbäck yrkar på att samma ändring ska göras på punkt 5.2.2.

SM beslutar

*att bifalla Axels yrkande*

*att bifalla Linneas yrkande*

*att bifalla Rebeckas yrkande*

*att bifalla verksamhetsplanen med ovanstående ändringar*

*Petra Olsson kommer in i salen*

*Mötet ajourneras i tio minuter*

5.2. Budget 15/16\*

*Beatrice Hallmark går för dagen*

Mötesordförande förklarar att styrelsen har tagit fram en praxis för nämnders teambuildingbudget som säger att nämnder under tio medlemmar får 1000 kr och att nämnder med över tio medlemmar får 100 kr i tillägg per medlem. Han förklarar vidare att det totala resultatet är det som sektionen har att röra oss med när det gäller äskningar och oväntade utgifter. Rebecka Rönnbäck frågar hur sektionens ekonomiska situation ser ut och Åsa Linder, Kassör, svarar att vi i nuläget har ca 150 000 kr på samtliga konton vilket kan jämföras med 250 000 kr för ett år sedan. Rebecka frågar om pengarna från MKM som snart kommer då är medräknat till vilket Åsa svarar nej. Mötesordförande förklarar att praxis är att sektionen ska gå jämnt ut på fem år men att det bara fungerar som en riktlinje då det inte är dokumenterat när denna period börjar eller slutar. Han förklarar vidare att det även kommer att komma fler utgifter, exempelvis maten för dagens SM och funktionärsfesten innan verksamhetsårets slut. Alexis Tubulekas frågar varför de 10 000 kr för Idrottsnämndens lokalhyra har tagits bort. Mötesordförande svarar att det var baserat på ett tidigare bidrag från THS och att det går att ändra om bidraget söks igen. Erik Forsberg berättar att THS har tagit bort det bidraget. Axel Hultman, LU, förklarar att en förändring i budgeten innebär att pengar måste flyttas mellan posterna och Mötesordförande förtydligar att vi inte får sätta en budget med negativt resultat enligt THS.

Mötesordförande öppnar upp för diskussion.

Sara Norrby, ÖPH yrkar på

*att i MKMs budget för Mottagningen minska de 17800 till 12000 vilket är en mer realistisk siffra. Samt specificera att det är bidrag från Mottagningen.*

*att i MKMs budget för Mottagningen ändra pubförsäljning från 15000 till 23000, ändra alkohol pubar ändra från 12500 till 19200, ändra mat för pubar från 500 till 800.*

*att* i MKMs budget för Mottagningen ändra posten märkesförsäljning (INKOMST) från 3800 till 2000 kr

*att* överskottet i MKMs budget för Mottagningens verksamhet ska föras över till Mottagningen. Detta för att vi inte vill att mottagningen ska gå med vinst och att dessa pengar kan användas i Mottagningens verksamhet.

Björn Lundkvist, ÖPH-EKO, yrkar på  
*att* ändra intäkter från festverksamhet från 13400 till 6800.  
Dessa 6800 kommer från pubförsäljningens vinst.

*att* inkomst från festverksamheten och övriga utgifter, alltså 3500 ska läggas på materialkostnader för evenemang, samt 3300 på övrigt.

*att* slå ihop subventioneringen av n0g på 8000 med materialkostnader evenemang.

*att* flytta 3000kr från Materialkostnader evenemang till Teambuilding.

Båda dessa yrkanden är för att ha en mer realistisk budget för mottagningen.

Rebecka Rönnbäck, Klubbmästare, berättar att MKM har tänkt att betala ut en vinst till sektionen och att Klubbmästarparet vill yrka på  
*att* MKMs teambuildingbudget ändras till 25 000 kr.

Tillsammans med Vice Klubbmästare, Erik Forsberg, så motiverar Rebecka varför de vill ändra teambuildingbudgeten till 25 000 kr. MKM består av 18 personer som styr all pubverksamhet. De är tillsammans med NLG de nämnder som drar in mest pengar till sektionen och arbetar för att öka gemenskapen på sektionen genom att anordna ca 40 event under ett år. De anser inte att det är rimligt att likställa andra nämnder med MKM då de är resultatnriktade och att varje person i MKM lägger mycket tid på det. Arbetet med MKM innebär mycket grupparbete, obekvämt arbetstid och en stor tidsinvestering. Alla som är med har krav på sig att lägga tid och ta ansvar. De har även en stor grupp gamlingar som är involverade och kan hoppa in och arbeta när de behövs. De föreslår 25 000 kr vilket ungefär innebär 8 kr per arbetad timme och person. Teambuilding är viktigt för de som arbetar för att på så sätt regelbundet kunna stärka gruppen. För att verksamheten ska vara kontinuerlig så innebär det att det måste finnas ett intresse för MKM och att nämnden blir intressant delvis tack vare bra teambuilding. Olivia Bengtsson tillägger att MKM är den enda nämnden som varje gång de arbetar utsätter sig för risken att de kan göra ett misstag som är brottsligt. Sara Norrby frågar hur de har kommit fram till att 25 000 kr är det som behövs för att skapa en bra sammanhållning. Rebecka svarar att det är vad de har haft i år och att



det har fungerat bra. Disa Gillner frågar vad MKM har haft för slags teambuilding. Erik svarar att de bland annat har spelat curling och bowling, varit på Öland och utbildningar samt haft middag. Marcus Groth frågar om gamlingar kan vara med på teambuildingar utan att egentligen vara med i nämnden. Klubbmästarparet svarar att de brukar få vara med om det finns platser eller pengar över men att aktiviteterna planeras efter de aktiva medlemmarna. Christian Virtala säger att han är gamling i MKM och att han tycker att sektionens alumniverksamhet brister vilket är en konsekvens av dålig NLG-verksamhet. Han säger vidare att MKM förtjänar bra teambuilding men att 25 000 kr känns taget ur luften samtidigt som det som står i budgeten känns orimligt.

*Norbert von Niman och Sanna Nordahl kommer in i salen.*

Sara frågar vad motiveringen till att ha så pass dyra teambuildings är samt vart i budgeten Klubbmästarna vill ta pengar ifrån. Klubbmästarna svarar att de vill ta pengarna från sin egen vinst som i budgeten beräknas till 50 000 kr. Olivia säger att det MKM gör är ett riktigt arbete och att man vill vara med i MKM för gruppen snarare än arbetsuppgifterna och att teambuildingen är betalningen för allt arbete och ansvar. Alexander Arozin, LNK, informerar om THS stadgar gällande teambuilding. Vi ska undvika att jämföra teambuildingsbudget mot lön då vi är en ideell organisation som drivs av ideella krafter. Moa Winberg säger att som utomstående tycker hon att det är självklart att MKM ska ha råd att göra roliga saker då de gör så mycket för oss andra. Sara förklarar att Mottagningen har yrkat på att de ska gå jämnt ut och att om deras yrkanden går igenom så går sektionen 24 000 kr plus. Hon frågar vad Klubbmästarna tycker att sektionen ska spara in pengar på. Klubbmästarparet säger att det går att ta pengar från MKMs konto. Alexandra Runhem frågar vad summan i budgeten kommer ifrån. Kassör svarar att det är en praxis som styrelsen har kommit fram till som innebär att varje nämnd får 1000 kr och sedan 100 kr per medlem om medlemsantalet överstiger 10 personer. Christian Virtala säger att alla nämnder på sektionen inte kan dra in pengar och att det därför är ett väldigt konstigt argument. Han tycker även att det är en mycket allvarlig diskussion att jämföra nämnder på detta sätt. Axel förklarar att sektionen inte med gott samvete kan sänka resultatet med 25 000 kr utan att det måste tas från andra poster och tänka långsiktigt. Han poängterar även att resultatet i budgeten är det vi har för oförutsedda utgifter. Fredrik Spansk säger att han inte visste att sektionens ekonomi gick back och frågar varför det har blivit så. Axel säger att det beror av att vi har sänkt våra budgeterade intäkter på grund av att de var på en nivå som inte stämde. Sektionen behöver tjäna mer pengar för att kunna öka utgifterna. Olivia frågar om det inte går att höja priserna på MKMs sortiment för att öka intäkterna. Klubbmästarna svarar att de håller på och kollar på det. Erik säger att han tror att alla håller med om att 2000 kr är lite pengar vilket inte motiverar medlemmarna att arbeta. Han föreslår ett mellanting eftersom 25 000 kr är väldigt mycket när vi redan går back. Marcus Hogler säger att han under SM3 fick intrycket att

sektionen hade mycket pengar och frågar vad som har hänt sedan dess. Åsa svarar att styrelsen till SM3 hade konstaterat att ekonomin var dålig. Stina Zwahlen säger att man behöver en morot för att stå i META klockan 4 och städa. Christian säger att vi inte kan utgå från MKMs arbetsuppgifter och att de ska få ersättning för dessa, vi är ändå här för utbildningen. Lovisa Runhem säger att mycket av diskussionen handlar om dålig transperans i sektionens ekonomi och tipsar om att ha information om detta på varje SM. Olof Lindman säger, angående tidigare SM och att folk fick känslan av att sektionen hade mycket pengar, att hans intryck var tvärtom. Han trodde inte att Ljud och Ljus-ansvarigs motioner skulle gå igenom på grund av detta. Adam Nyberg poängterar att många verkar vara överens om att vi borde höja summan men att vi samtidigt inte har så god ekonomi. Han säger att diskussionen istället borde handla om vartifrån vi ska ta pengar. Olivia säger att hon inte vill jämföra vilket arbete som är viktigt men att vi måste tänka på att det måste finnas en morot till arbete om vi vill ha kvar pubar och fester.

*Josefine Martinsson kommer in i salen.*

Linnea Holm säger att hon anser att detta är ett större problem än MKMs budget och att det kanske behövs incitament för att locka fler till poster. Axel säger, apropå Marcus Hoglers kommentar om SM3 tidigare, att styrelsen hade den uppfattningen under SM3 men att vi under det mötet spenderade massor av pengar som vi nu måste stå för. Marcus Groth säger att han sökte MKM men att det inte var för att få spela curling. Han frågar varför en minskad teambuildingbudget skulle resultera i färre sökande. Sara säger att hon tycker att en motivering till varför MKM skulle ha högre teambuildingbudget än andra nämnder saknas i diskussionen. Klubbmästarparet säger att de anser att det är väl motiverat i diskussionen. Jonathan Söderin säger att om han vore Klubbmästare så skulle inte han vilja att personer sökte till MKM tack vare teambuildingen. Klubbmästarparet säger att teambuilding även är till för att få folk att vilja stanna kvar. Maria Bahrami yrkar på att teambuildingbudgeten ändras till 15 000 kr och att MKM ser över höjda priser. Klubbmästarna säger att det är mer rimligt att sänka med 5 000 kr som tidigare.

*Viktor Ceder lämnar salen*

Christian Virtala säger att det finns tusen anledningar till att höja priserna men att en ökad teambuildingbudget inte är en av dem. Klubbmästarparet säger att det är en bra diskussion att föra men att man även behöver väga in om försäljningen är densamma om priserna höjs. Lovisa Runhem säger att Datasektionens styrelse kommer att diskutera en prishöjning med MKM och DKM i början av hösten. Sara säger att Klubbmästarparet inte har lyckats motivera varför deras nämnd ska ha en större budget och undrar varför deras arbete ska värderas mer. Klubbmästarparet svarar att de skapar gemenskap på sektionen och att de upprätthåller och stärker kontaktnät.

Sektionen syns utåt genom pubarna samt att det utgör en möjlighet för andra nämnder och funktionärer att exponeras. Teambuilding gör att människor är villiga att arbeta mer vilket ger tydliga resultat. Alexander säger, apropå en prishöjning, att Nymbles klubbmästeri höjde sina priser för att motverka alkoholhets och för att de gick back. Folk var förstående mot höjningen för att de hade en rimlig anledning. Christian Virtala säger att diskussionen går runt men att det är en hjärtefråga för många och berör fler än MKM. Han föreslår en paus för att få tänka lite på saken. Axel säger att det är bättre om vi får in några yrkanden så vi kan diskutera mer konkret. Maria Bahrami frågar Lovisa Runhem hur stor DKMs teambuildingbudget är. Lovisa säger att den är ungefär 10 000 kr men att utbildning inte ingår i det. Hon säger vidare att Datasektionens ekonomi ser väldigt annorlunda ut och att det därför är svårt att jämföra. Maria säger vidare att hon är avundssjuk på DKMs grymma sammanhållning. Björn Lundkvist säger att det inte är relevant vad DKM har för budget. Klubbmästarparet yrkar på att MKMs teambuildingbudget ändras till 20 000 kr vilket Maria jämkar sig med. Björn Lundkvist yrkar på att MKMs teambuildingbudget ändras till 4 600 kr. Anton Martinsson föreslår att vi ska yrka på föreslag och sedan rösta bland dem. Christian Virtala säger att han tycker att budgeten ska bordläggas till nästa SM och att MKM då har med sig en ordentlig plan på vad de ska göra för teambuildings. Hur mycket en teambuilding kostar har inget att göra med hur bra sammanhållningen blir. Mötesordförande poängterar att budgeten kan revideras på SM1 i höst. Olivia säger att hon håller med Christian men att hon tycker att vi bör höja summan i budgeten idag även om vi kan revidera senare. Christian Virtala säger att han anser att mottagningens teambuildingbudget även bör höjas. Klubbmästarparet säger att det är svårt att jämföra MKM och Mottagningen då arbetsperioderna är annorlunda. Christian påpekar att man är vald som ÖPH lika länge som Klubbmästare. Stina säger att majoriteten av de som är engagerade i mottagningen bara arbetar undan själva mottagningen. Christian säger att sett till timmar så är det rätt lika. Olivia yrkar på att höja teambuildingbudgeten för Näringslivsgruppen och Branschdagsgruppen till 4000 kr då de är fler i Branschdagsgruppen i år än tidigare. Christian Virtala yrkar på att MKMs teambuildingbudget ändras till 10 000 kr. Olivia Bengtsson yrkar på att MKMs teambuildingbudget ändras till 15 000 kr. Åsa Linder yrkar på att ändra intäkter från MKM så att det motsvarar deras resultat.

#### SM beslutar

*att bifalla Sara Norrbys yrkande gällande Mottagningens budget.*

*att bifalla Björn Lundkvist yrkande gällande Mottagningens budget.*

*att bifalla Olivia Bengtsson yrkande gällande MKMs teambuildingsbudget.*

*att bifalla Olivia Bengtsson yrkande gällande Näringslivsgruppens och Branschdagsgruppens teambuildingsbudget.*

*att bifalla Åsa Linders yrkande.*

*att bifalla budgeten med ovanstående ändringar.*

## 6. Motioner, propositioner, interpellationer och enkla frågor

### 6.1. Proposition gällande postbeskrivning för Sekreterare\*

Sekreterare presenterar propositionen.

Ingen diskussion.

SM beslutar

*att bifalla propositionen i sin helhet.*

### 6.2. Proposition gällande nominering till THS Valnämnd\*

Sekreterare presenterar propositionen. Maria Bahrami förklarar att så länge vi har folk i KF så kommer detta knappt innebära något jobb för Valberedningens ordförande. Christian Virtala säger att som sittande ordförande för Valberedningen så tycker han att det är en bra förändring.

SM beslutar

*att bifalla propositionen i sin helhet.*

### 6.3. Proposition angående marknadsföring av styrelsemöte\*

Mötesordförande presenterar propositionen.

Ingen diskussion.

SM beslutar

*att bifalla propositionen i sin helhet.*

### 6.4. Proposition angående sektionsmedlemmar i nämnder\*

LU presenterar propositionen och förklarar att förändringen ej innefattar Studienämndens aktiviteter då det ingår i deras uppdrag att finnas till för alla studenter. Rickard Bergeling frågar om detta påverkar näringslivsevent. LU förklarar att det innebär att en måste tänka efter om event ska vara öppet för alla, exempelvis deltagande i QNs aktiviteter och projektgrupper. LNK förklarar att nØllesymbolen gäller som THS-legitimation under mottagningen.

SM beslutar

*att bifalla propositionen i sin helhet.*

### 6.5. Proposition angående organ med eget ekonomiskt ansvar\*

Kassör förklarar att syftet är att öka transparensen mellan sektionen och vår ekonomi. Ingen diskussion.

SM beslutar

*att bifalla propositionen i sin helhet.*

6.6. Proposition angående reglementesändring rörande sektionens möte\*

LS förklarar att detta är en punkt från verksamhetsplanen som syftar till att så många som möjligt ska ha möjligheten att gå på SM. LNK frågar hur det påverkar sektionsprojekt mellan Media och Data. Mötesordförande förklarar att det gäller även för dem så länge projektet är delat.

SM beslutar

*att bifalla propositionen i sin helhet.*

6.7. Proposition angående införande av ställföreträdande representant i CSC:s strategiska råd\*

Mötesordförande förklarar att det strategiska rådet är en grupp på CSC och att styrelsen valde LU då den personen sitter i ledningsgruppen och att det arbetet ofta går hand i hand. Disa Gillner frågar om det inte är SNO som sitter i ledningsgruppen. Mötesordförande svarar att det i vanliga fall är så, men att LU har haft den posten under det senaste året. LU är även lämplig då den personen är ansvarig för liknande frågor i styrelsen.

SM beslutar

*att bifalla propositionen i sin helhet.*

6.8. Motion angående rättvis ansökningsprocess - Mottagningen\*

Mötesordförande förklarar att vi inte får ha invalsföreningar och att vi därför vill ge SM möjligheten att godkänna ansökningsprocessen för nämnder med begränsade platser. Detta gäller på punkt 6.8, 6.9, 6.10 och 6.11.  
Ingen diskussion.

SM beslutar

*att bifalla motionen i sin helhet.*

6.9. Motion angående rättvis ansökningsprocess - NLG\*

Ingen diskussion.

SM beslutar

*att bifalla motionen i sin helhet.*

6.10. Motion angående rättvis ansökningsprocess - Branschdagen\*

Ingen diskussion.

SM beslutar

*att bifalla motionen i sin helhet.*

- 6.11. Motion angående rättvis ansökningsprocess - MKM\*  
Ingen diskussion.

SM beslutar

*att bifalla motionen i sin helhet.*

*Marcus Groth går för dagen.*

- 6.12. Motion angående reglementesändring: postbeskrivning; Näringslivsansvarig\*  
Ingen diskussion.

SM beslutar

*att bifalla motionen i sin helhet.*

- 6.13. Motion angående Ändring av designerad arbetsperiod för Sektionens revisorer\*  
Olof Lindman jämkar sig med styrelsens motionsvar. Maria Bahrami frågar om det innebär att det kommer väljas två gång idag till vilket mötesordförande svarar ja.

SM beslutar

*att bifalla motionssvaret.*

*Anmärkning. Beslutet som här tas säger att punkten 11.6 Revisor ska läggas till i reglementet men den punkten är redan upptagen. Efter att ha rådfrågat revisor valde styrelsen att istället lägga till punkten 11.17 Revisor då SM aldrig med avsikt har beslutat om att skriva över en existerande punkt som behandlar något annat än det som den givna motionen avsett.*

- 6.14. Motion angående nötförbud i META\*  
Mötesordförande läser upp motionen med tillhörande motionsvar. Sektionslokalsansvarig, som har skickat in motionen är ej närvarande men Per Nyberg från Datasektionen förklarar att det inte finns något direkt plan på hur detta förbud skulle kunna följas upp och att det inte har tagits fram exakta siffror på hur många detta påverkar. Lovisa Runhem förklarar att det finns en handfull allergiker vilket är en bakomliggande faktor till motionen. Glenn Schmitz frågar om förbudet egentligen kommer göra någon skillnad. Adam Nyberg säger att det inte finns någon konkret plan från att stoppa folk och att det skulle krävas hård kontroll för att det ska kunna ge någon effekt. Per säger att oavsett hur detta kontrolleras så blir det bättre för allergiker än tidigare. Lovisa förklarar att förbudet först gäller när protokollet är justerat. Disa Gillner säger att hennes grundskola hade nötförbud och att det

fungerade utan problem. Fredrik Spansk säger att det är väldigt viktigt att sätta upp tydliga lappar så alla vet om att förbudet gäller. Sekreterare frågar hur vi förhåller oss till tillägget i motionssvaret när Sektionlokalsansvarig ej är närvarande och kan förhålla sig till motionssvaret. Lovisa säger att det får kontrolleras med revisorerna. Olof Lindman frågar om förbudet även gäller jordnötter. Sekreterare förtydligar att det innebär ett mandel-, jordnöt- och nötförbud. Mötesordförande förklarar att om vi röstar igenom tillägget i motionssvaret så börjar själva tillägget gälla först när även Datasektionen har röstat igenom samma tillägg.

SM beslutar

*att bifalla motionssvaret.*

6.15. Motion angående inval av Helen Lindkvist som hedersmedlem\*

Fredrik Spansk frågar vad hedersmedlem innebär. Mötesordförande förklarar att det ger närvaro- och yttranderätt på alla möten. Hon kommer även att få en medalj. Josefine Martinsson frågar gällande medaljen, om det är något som inte har funnits innan. Mötesordförande svarar att det är något som styrelsen har tagit fram i år. Adam Nyberg frågar när medaljen i så fall skulle delas ut. Mötesordförande svarar att ett förslag är funktionärsfesten men att det går att diskutera. Josefine frågar om de som tidigare har blivit valda till hedersmedlemmar kommer få en medalj och ordförande säger att det inte är planerat ännu. Christian Virtala yrkar på att tidigare valda hedersmedlemmar även ska få en varsin medalj. Maria Bahrami frågar hur många hedersmedlemmar vi har. Mötesordförande svarar att sektionen i dagsläget har två, Björn Hedin och Leif Handberg. Rickard Bergeling säger att detta är den bästa motionen ever. Alexander Arozin yrkar på att ta bort den tredje meningen i bakgrunden.

SM beslutar

*att bifalla Christians yrkande.*

*att bifalla Alexanders yrkande.*

*att bifalla motionen med ovanstående ändringar.*

*Erik Forsberg lämnar salen.*

## 7. Diskussionsärenden

### 7.1. Armadas årliga bokning av Meta

Mötesordförande förklarar att Armada under de senaste åren har lånat META under arbetsmarknadsdagarna för att använda lokalen som företagslounge. Förra året sköttes detta mindre bra och styrelsen vill därför höra vad sektionen har för åsikter om detta innan beslut för i år tas. Andreas Bergsten frågar vad det var som sköttes mindre bra förra året. Mötesordförande svarar att de behandlade vissa funktionärer mindre bra och att de gick utanför avtalet. Olivia Bengtsson säger att hon arbetade i

loungen och att hon aldrig märkte av att det uppstod problem. Hon tycker att det är en jättebra grej att låna ut META men anser att de kanske kan bidra med fler biljetter till Banketten som kompensation. LNK säger att biljetter som kompensation är rätt värdelösa då ingen vill ha dem. Rickard Bergeling frågar vad som hände med biljetterna. Mötesordförande förklarar att de lades ut för utlottning på hemsidan men att det var färre personer som ville ha biljetter än vad vi hade biljetter. Därför fick dessa personer biljetterna utan att det blev någon utlottning. Rickard frågar vidare hur stor summa vi får i ersättning. Mötesordförande svarar att det i år var 2 000 kr. Frida Eklund säger att hon är med i Armadas projektgrupp i år men att hon inte är engagerad i just den här frågan. Hon berättar att de är välmedvetna om att detta sköttes dåligt förra året och att de är väldigt måna om att det inte ska upprepas. Mötesordförande berättar att han har varit på möten med Armada tillsammans med Datssektionens ordförande och att Armada då har sagt att de letar efter en ersättningslokal under de berörda dagarna. Adam Nyberg frågar om vi har dokument som säger att Armada är ett undantag för att få stänga META. Mötesordförande svarar att ingen sektionsmedlem kan nekas tillträde men att vi kan stänga META under lunchen om det finns en ersättningslokal för lunchen. Axel Hultman säger att även om det blir struligt så är det en bra grej för sektionen som brand. Disa Gillner frågar vad det är för skillnad på nedstängning och att neka tillträde. Mötesordförande svarar att vid nedstängning så får man fortfarande komma in i lokalen för att exempelvis hämta något från förrådet men man får inte stanna i lokalen för att äta lunch. Viktor Ceder påpekar att det står i samboendeavtalet att vi inte får hyra ut lokalen. Lovisa Runhem svarar att de är medvetna om det och kommer ta upp det med lokalansvarig på KTH.

## 7.2. Valprocessen

Valberedningen berättar att alla kandidater som har valberetts har varit på intervju följt av att valberedningen har skrivit ett omdöme om kandidaten. Valberedningen har arbetat i par om två och valberedare som själva har kandiderat har inte haft tillgång till arbetsmaterialet om ens egen kandidatur.

## 8. Valärenden

### 8.1. Val av Medielabbets ordförande

Alexander Arozin nominerar Axel Hultman som tackar ja.

Axel presenterar sig och säger att han är väldigt taggad på att ta tag i Medielabbet nästa år. Han hörde talas om dem för ett par år sedan och det var en anledning till att han sökte till Medieteknikprogrammet. Han berättar att Medielabbet har varit en stor besvikelse då det har varit så låg aktivitet, därför vill han ta tag i det själv. Hans vision för Medielabbet är att den ska bestå av en grupp människor som vill experimentera kring ämnet Medieteknik. Han vill expandera området mer och se vad som går att göra kring fysisk integration och Internet of Things. Christian Virtala frågar vad Axel tror att nyckeln är till att förändra Medielabbet. Axel svarar att felet ligger i att tänka



att en måste ha idéer från början utan att det är bättre att experimentera tillsammans. Han har en miljard idéer på lager om det behövs men att det kommer vara viktigt att gå ut och prata med folk och dra in dem i projekten. Adam Nyberg frågar om Axel har några konkreta idéer på hur han vill styra upp Medielabbet. Axel svarar att det beror på hur många som är intresserade, om det är 4 eller 20 personer så kommer arbetet se annorlunda ut men han tänker att de ska göra många små projekt. Adam frågar varför Axel inte skickade in en kandidatur i tid. Axel svarar att han inte har prioriterat det då posten ej är valberedd och det har varit mycket att göra inför dagens möte.

*Axel lämnar salen*

SM beslutar

*att välja Axel Hultman till Medielabbets ordförande*

*Axel kommer tillbaka*

- 8.2. Val av Sektionslokalsansvarig  
Viktor Ceder yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar

*att bifalla Viktors yrkande*

Marcus Frisell nominerar Viktor Ceder som tackar nej.

Olivia Bengtsson nominerar Maria Bahrami som tackar ja.

Maria presenterar sig och säger att hon tidigare har funderat på att söka posten som Sektionslokalsansvarig men att hon även kommer söka posten som Studienämndsordförande senare under mötet vilket då skulle innebära en hel del arbete. Hon tycker att det är viktigt att vi har en sektionslokalsansvarig och hon är taggad på arbetet som det innebär. Olivia frågar om Maria har några visioner för posten. Maria svarar att hon vill arbeta för att få med fler medianer i Metadorerna. Olivia frågar om Maria känner sig tvingad att söka posten eftersom ingen annan kandiderar. Maria svarar nej, då hon har funderat på det tidigare och diskuterat med Datasektionens motsvarighet. Maria säger att det är upp till SM att fundera kring om det är bra att ha samma person på två poster.

*Maria lämnar salen*

SM beslutar

*att välja Maria Bahrami till Sektionslokalsansvarig*

*Maria kommer tillbaka*

8.3. Val av Gamemaster  
Anton Martinsson kandiderar

Anton presenterar sig och säger att han har spelat spel sedan barnsben och att det har inneburit väldigt mycket skratt. Det kommande året skulle han vilja ta de skratten till META. Han berättar att han vill arbeta likt Kulturnämnden och samla ett gäng och spela tillsammans då och då men ha ett större fokus på det digitala. Per Nyberg frågar om Anton känner till Datasektionens nämnd DESC, som är ungefär samma sak. Anton svarar nej, men att det låter intressant. Stina Zwalen frågar om Anton planerar att anordna något event under sommaren. Anton svarar att han tyvärr inte kommer vara i Stockholm under sommaren men att han gärna hjälper till på distans om någon annan vill dra i det. Christian Virtala poängterar att det här är sektionens största nämnd, sett till antal medlemmar, och frågar Anton hur han tänker att man kan koordinera så många medlemmar. Anton svarar att han vill fixa en logga och märken och få dem att agera mer som en nämnd än idag.

*Anton lämnar salen*

SM beslutar

*att välja Anton Martinsson till Gamemaster*

*Anton kommer tillbaka*

8.4. Val av Sektionsordförande  
Maria Bahrami yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar

*att bifalla Marias yrkande*

Emma Klint nominerar Alexandra Runhem som tackar nej

Josefine Lindqvist yrkar på 10 minuters paus

SM beslutar

*att bifalla Josefines yrkande*

Moa Winberg nominerar Christian Abdelmassih som tackar nej

Marcus Frisell nominerar Robin Palmberg som tackar nej

Marcus Hogler frågar vad det innebär att vara ordförande. Mötesordförande svarar

att det är ett stort ansvar men att man lär sig väldigt mycket på vägen och att verksamhetsplanen är till stor hjälp. Som ordförande arbetar man tillsammans med CSC, Datasektionens ordförande och Ordförande-rådet. Det är inget ensamt arbete utan det finns alltid folk runt omkring. Lovisa tillägger att Vice Ordförande och hon själv sitter kvar ett halvår till och kan hjälpa till.

Marcus Frisell nominerar Marcus Rönmark som tackar nej  
Marcus Frisell nominerar Alexander Arozin som tackar nej  
Olivia Bengtsson nominerar Disa Gillner som tackar nej  
Jonathan Söderin nominerar Sanna Nordahl som tackar nej

Christian Virtala yrkar på att flytta punkten till 8.15  
Axel Hultman yrkar på att bordlägga punkten till nästkommande SM.

SM beslutar  
*att bifalla Axels yrkande*

- 8.5. Val av Styrelseledamot för Studiesociala frågor  
Matilda Carlson yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar  
*att bifalla Matildas yrkande*

Emma Klint nominerar Adam Nyberg som tackar nej.  
Alexis Tubulekas nominerar Viktor Ceder som tackar ja.  
Matilda Carlson nominerar Rebecka Rönnbäck som tackar nej.

Viktor presenterar sig och berättar att han tidigare har haft posten som sektionslokalsansvarig. Björn Lundkvist frågar vad Viktor anser att det innebär att sitta på posten. Viktor svarar att det innebär att främja det studiesociala arbetet på sektionen och se till att det fungerar. Alexis Tubulekas frågar om Viktor vill förbättra något med posten. Viktor svarar att han vill ha fler möten med sina funktionärer. Axel Hultman frågar hur Viktor ser sig som en ledare för METAdorerna. Viktor svarar att han har lärt sig mycket om att lära sig att lyssna hela vägen till slut och ta plats på ett annat sätt än vad han gjorde tidigare.

*Viktor lämnar salen*

SM beslutar  
*att välja Viktor Ceder till Styrelseledamot för Studiesociala frågor*

*Viktor kommer tillbaka*

- 8.6. Val av Styrelseledamot för Utbildningsfrågor  
Maria Bahrami yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar  
*att bifalla Marias yrkande*

Matilda Carlson nominerar Disa Gillner.

Disa yrkar på att pausa punkten och ta upp den igen efter punkt 8.24.

SM beslutar  
*att bifalla Disas yrkande*

Disa tackar nej till nomineringen.

Axel Hultman, nuvarande LU, förklarar att det har varit en väldigt rolig post och att man lär sig på plats.

Maria Bahrami yrkar att bordlägga punkten till nästkommande SM.

SM beslutar  
*att bifalla Marias yrkande*

- 8.7. Val av Styrelseledamot för Näringsliv och kommunikation  
Maria Bahrami yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar  
*att bifalla Marias yrkande*

Alexander Arozin nominerar Linnea Holm som tackar ja.  
Sanna Nordahl kandiderar.

*Linnea lämnar salen.*

Sanna presenterar sig och förklarar att hon tackade nej till nomineringen till Ordförande då hon har dålig koll på hur styrelsen arbetar men att hon vill lära sig. Hon berättar att hon tidigare har arbetat med Kommunikationsnämnden och att hon verkligen vill arbeta mer med näringslivsfrågor och kommunikation och ser detta som ett bra tillfälle för det. Maria Bahrami frågar varför Sanna inte kandiderade i tid. Sanna svarar att hon hade tänkt att engagera sig i Näringslivsgruppen och att tanken att kandidera till styrelsen först kom under dagens möte. Alexander Arozin frågar om Sanna har tidigare erfarenheter av styrelsearbete. Sanna svarar att hon tidigare har varit engagerad i elevråd men att hon ser posten som en chans att lära sig något nytt.

*Sanna lämnar salen.*

*Linnea kommer tillbaka.*

Linnea presenterar sig och berättar att hon har suttit som Kommunikatör under året och därför har arbetat mycket med den här posten. Linnea säger att hon tror att hon skulle passa på posten. Alexander frågar om Linnea har tidigare erfarenheter av styrelsearbete. Linnea svarar att hon har erfarenheter av projektledning från arbete och gymnasiet samt att hon har arbetat med Kårbokhandeln där hon har suttit med under deras styrelsemöten.

*Linnea lämnar salen.*

SM beslutar

att välja Sanna Nordahl till Styrelseledamot för Näringsliv och kommunikation

*Sanna och Linnea kommer tillbaka.*

- 8.8. Val av Kassör  
*Viktor Ceder och Per Nyberg lämnar salen.*

Björn Lundkvist yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar

att bifalla Björns yrkande

Björn nominerar Adam Nyberg som tackar ja.

Rebecka Rönnbäck nominerar Matilda Carlson som tackar ja.

*Matilda lämnar salen.*

Adam presenterar sig och berättar att han inte kandiderade genom valberedningen då han inför SM hade tänkt att inte kandidera till någon post. Han har pratat med Åsa Linder, som sitter på posten nu och det tillsammans med Björns nominering fick honom att ändra sig under mötets gång. Adam berättar att han har haft posten som revisor vilket har gett honom lite insikt i styrelsens arbete. Olivia Bengtsson frågar om Adam har tidigare erfarenheter av ekonomiskt arbete. Adam svarar att han har bokfört med MKM, varit revisor samt varit sektionslokalsansvarig, han har alltså fått styrelsen att betala för saker. Lovisa Runhem frågar hur Adam ser på att Datasektionen är hårda med MKMs deadlines för bokföringen. Adam svarar att han anser att det är bra då det är viktigt att det sköts ordentligt. Han anser att nämnder med stor omsättning ska bokföra så snart som möjligt för att undvika att problem uppstår.

*Adam lämnar salen.*

*Matilda kommer tillbaka.*

Matilda presenterar sig och berättar att hon jättegärna vill bli vald till kassör då hon vill engagera mer i sektionen och ser styrelsen som en bra möjlighet att få lära sig mer om hur sektionen fungerar. Hon har tidigare varit Vice Klubbmästare och har där fått lära sig om bokföring vilket hon tycker har varit roligt. Olivia Bengtsson frågar om Matilda har tidigare erfarenheter av ekonomiskt arbete. Matilda svarar att hon har ekonomiska erfarenheter från MKM. Lovisa Runhem frågar hur Matilda ser på att Datasektionen är hårda med MKMs deadlines för bokföringen. Matilda svarar att det är förståeligt då det är viktigt att allt ska fungera. Det var inte så noggrant när hon var Vice Klubbmästare vilket hon tycker var ett problem. Axel Hultman frågar om Matilda tycker att det är roligt med ekonomiskt arbete. Matilda svarar att hon faktiskt tycker det och att hon ser detta som en möjlighet att ha roligt och utvecklas som person.

*Matilda lämnar salen.*

SM beslutar

*att välja Adam Nyberg till Kassör*

*Adam och Matilda kommer tillbaka.*

#### 8.9. Val av Revisor

Mötesordförande förklarar då SM valde att bifalla motionen om ny arbetsperiod för revisorer så kommer SM idag att välja fyra revisorer, två som reviderar styrelsen 14/15 och två som reviderar styrelsen 15/16.

Alexander Arozin nominerar Adam Nyberg som tackar ja.

Emma Klint nominerar Matilda Carlson som tackar nej.

Björn Lundkvist frågar vad rollen innebär och Adam förklarar.

Björn kandiderar.

*Björn lämnar salen.*

Adam presenterar sig och säger att han sitter på posten för tillfället. Han berättar att han har mycket kvar att lära och att det hade varit roligt att fortsätta. Adam säger att det även kommer att underlätta i hans roll som kassör. Christian Virtala frågar Adam om det skulle kunna bli en komplicerad situation i och med att han kommer att revidera personer som han har överlämning med. Adam svarar att det inte kommer bli det då han redan har varit i sådana situationer utan att problem har uppstått.

*Björn kommer tillbaka.*

Björn meddelar att han drar tillbaka sin kandidatur då det skulle innebära att han skulle revidera sig själv som ekonomiskt ansvarig för mottagningen 2015.

SM beslutar

att välja Adam Nyberg till Revisor för att revidera verksamhetsåret 14/15.

*Lovisa Runhem lämnar salen*

Fredrik Spansk nominerar Robin Palmberg som tackar nej.  
Viktor Ceder nominerar Fredrik Spansk som tackar ja.  
Viktor Ceder nominerar Marcus Hogler som tackar nej.  
Olivia Bengtsson nominerar David Tranæus som tackar nej  
Maria Bahrami nominerar Linnea Holm som tackar nej  
Emil Erlandsson nominerar Petra Olsson som tackar nej  
Emil Erlandsson nominerar Erik Lindström som tackar nej  
Maria Bahrami nominerar Moa Winberg som tackar ja.  
Disa Gillner nominerar Linn Lahtinen som tackar nej.

*Frida Eklund går för dagen*

*Fredrik lämnar salen*

Moa presenterar sig och säger att hon skulle passa för rollen då hon tycker om att samarbeta samt är objektiv och inte skulle blanda in egna värderingar. Christian Virtala frågar Moa hur hon ska göra för att bli mer insatt i sektionen. Moa svarar att hon inte är rädd för att fråga och att hon därför skulle ta hjälp. Moa berättar vidare att hon är engagerad i Branschdagen och att det är en bra ingång till att lära sig mer om sektionen.

*Moa lämnar salen*

*Fredrik kommer tillbaka*

Fredrik presenterar sig och berättar att han kandiderar till posten då han anser att det är en mycket viktig post. Hans tidigare erfarenheter är att han har bokfört med MKM samt klarat Indek-kursen. Christian Virtala frågar Fredrik hur han aktivt ska arbeta för att få mer information. Fredrik svarar att han kommer att prata med tidigare revisorer och ta input från alla som kan. Fredrik berättar att han även kommer ställa upp i valet till Idrottsnämndens ordförande. Han tror inte själv att det kommer utgöra något

problem men säger att det är upp till SM att ta ställning till.

*Fredrik lämnar salen*

SM beslutar

*att välja Alexander Arozin till tillfällig rösträknare under tiden Fredrik Spansk är utanför rummet.*

*att välja Moa Winberg och Fredrik Spansk till Revisor för att revidera verksamhetsåret 15/16.*

Alexandra Runhem yrkar då att flytta punkt 8.12 Val av Näringslivsansvarig till mellan punkterna Val av Revisor och Val av Kommunikatör då kandidaten är sjuk och bör gå hem och sova.

SM beslutar

*att bifalla Alexandras yrkande.*

#### 8.10. Val av Kommunikatör

Alexandra Runhem yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar

*att bifalla Alexandras yrkande*

Linnea Holm nominerar Emma Bäckström som tackar nej

Christian Abdelmassih nominerar Sara Edin som tackar nej

Christian Abdelmassih nominerar Glenn Schmitz som tackar nej

Sittande kommunikator förklarar postens innebörd.

Erik Forsberg nominerar Matilda Carlson som tackar nej

Maria Bahrami nominerar Arvid Sätterkvist som tackar nej

Rebecka Rönnbäck nominerar Josefine Martinsson som tackar nej

Olivia Bengtsson nominerar Marcus Frisell som tackar nej

Erik Forsberg nominerar Sanna Nordahl som tackar nej

Maria Bahrami nominerar Per Jaakonantti som tackar nej

Emil Erlandsson nominerar Emma Klint som tackar nej

Alexandra Runhem nominerar Isabelle Hallman som tackar nej

SM beslutar

*att bordlägga punkten till nästkommande SM.*



#### 8.11. Val av Spexmästare

Maria Bahrami nominerar Emil Erlandsson som tackar ja.

Olivia Bengtsson nominerar Felix Noren som tackar ja.

*Felix lämnar salen.*

Emil presenterar sig och säger att han är en glad person. Han vill bli Spexmästare då det verkar vara en rolig och enkel post där det går att göra roliga saker. Björn Lundkvist frågar om Emil vill göra något speciellt på posten. Emil svarar att han skulle vilja få ihop något till Schabraketen, vilket är en gasque för alla gyckelgrupper på KTH. Fredrik Spansk frågar om Emil anser att det finns något som hade gått att göra bättre i år. Emil svarar att det inte är något han har tänkt på. Maria Bahrami frågar om det finns några traditioner som Emil vill fortsätta med. Emil svarar att han vill fortsätta med Confession Booth och Roast. Han vill att folk ska ha det kul och att det inte behöver vara så seriöst.

*Emil lämnar salen.*

*Felix kommer tillbaka.*

Felix presenterar sig och säger att han skulle vilja göra fler grejer framförallt på pubar. Han tycker att roasten var kul och att han skulle vilja göra fler saker åt det hållet för att locka mer folk. Han vill att Spexmästeriet ska bli ett tight gäng som inte är rädda för att spåna idéer med varandra. Björn Lundkvist frågar om Felix vill göra något speciellt på posten. Felix svarar att han skulle vilja göra fler välordnade och oordnade gyckel under gasquer och Mottagningen. Fredrik Spansk frågar om Felix anser att det finns något som hade gått att göra bättre i år. Felix svarar att det hade varit bra med fler gruppmöten för att gruppen ska bli mer sammanhållen. Alexis Tubulekas frågar vad Felix anser att Spexmästeriets roll i sektionen är. Felix svarar att han tycker att det blir vad man gör det till men att en del är att marknadsföra sektionen som en rolig sektion.

*Felix lämnar salen.*

SM beslutar

*att välja Felix Noren till Spexmästare*

*Emil och Felix kommer tillbaka.*

#### 8.12. Val av Näringslivsansvarig

Valberedningens kandidat: Christian Abdelmassih

Christian presenterar sig och berättar att han klev på posten för ett halvår sedan och att han då lovade ganska mycket. Han lovande bland annat lunchföreläsningar vilket

NLG inte har anordnat någon. Christian berättar att en rimlig förklaring skulle kunna vara att NLG inte hade något att stå på, varken material eller erfarenhet. Christian förklarar att han lovade mycket som han inte kunde genomföra då han inte hade det perspektivet som han har idag. Han har nu utformat en strategi tillsammans med LNK, Branschdagen och med hjälp av Näringlivrådet. Han har konstaterat att NLG behöver nischa sig mer än tidigare genom att arbeta mer med företagsbemötande och bygga upp företagsrelationer för att hjälpa andra nämnder i sitt arbete. Olof Lindman frågar Christian vad som skulle hända om han blev vald. Christian svarar att det arbete som han har påbörjat inte skulle rinna ut i sanden och att NLG skulle få mer tid att arbeta med de mål som de har satt upp. Olof frågar Christian om det kommer ske något mer konkret. Christian svarar genom att påpeka att NLG arbetar strategiskt vilket gör att det inte går att mäta på samma sätt som exempelvis Branschdagen. NLG skulle kunna anordna event för att konkretisera men Christian vill arbeta med att bygga relationer och intresse. Christian berättar även att Medieteknik är det andra programmet, efter Industriell Ekonomi, där flest företag grundas och att det borde synas mer. Christian Virtala frågar Christian hur han hanterar att arbeta med personer som inte delar hans vision. Christian svarar att det fungerar bra då han inte har utvecklat visionen för NLG själv utan att det har skett i samtal med andra personer. Alexis Tubulekas frågar Christian hur han ska se till att problemen som han har stött på då det inte har funnits underlag sedan tidigare, inte ska uppstå igen. Christian svarar att han redan arbetar för det genom att låta fler ta del av material, hålla en god transparens och vidga sig i de plattformar som NLG använder.

*Christian lämnar salen.*

SM beslutar

att välja Christian Abdelmassih till Näringslivsansvarig

*Christian kommer tillbaka.*

#### 8.13. Val av Valberedningens ordförande

Valberedningens kandidat: Emil Erlandsson

Christian Virtala nominerar Linn Lahtinen som tackar ja

Christian Virtala nominerar Disa Gillner som tackar nej

*Linn lämnar salen.*

Emil presenterar sig och berättar att han har suttit i valberedningen under det gångna året vilket har varit kul och lärorikt. Han berättar att han skulle vilja lära sig mer om THS centralt vilket ingår i posten, samt lära sig mer om ledarskap och organisation. Björn Lundkvist frågar hur Emil tänker tackla utmaningen med att organisera. Emil svarar att han vill lägga mer tid på det, då det brukar bli bättre då. Maria Bahrami frågar hur Emil ser på sin utveckling under det senaste halvåret i valberedningen. Emil

svarar att han är dålig på framförhållning men att han har arbetat mycket med det och kommit en bit på vägen.

*Emil lämnar salen.*

*Linn kommer tillbaka.*

Linn presenterar sig och berättar att hon har suttit i valberedningen under det gångna året. Hon vill väldigt gärna bli vald till ordförande för att utmana sig själv och testa hur hon är som ledare, hon vill även få valberedningen att utmana sig själva. Linn vill arbeta vidare med det agila arbetssätt som har använts under året och hennes vision är att hela tiden arbeta framåt och fortsätta på den grund som har påbörjats. Björn Lundkvist frågar Linn hur hon ser på utmaningen att kliva in i centrum och ledarrollen. Linn svarar att det kommer att bli som att hoppa i den djupaste delen av poolen, det kommer bli en utmaning samtidigt som det är spännande. Björn frågar hur Linn tänker kring personlig utveckling i valberedningen. Linn svarar att det är viktigt att fråga alla medlemmar vad de vill ha ut av valberedningen för att de ska kunna jobba mot det tillsammans.

*Linn lämnar salen.*

SM beslutar

*att välja Linn Lahtinen till Valberedningens ordförande*

*Emil och Linn kommer tillbaka.*

#### 8.14. Val av Valberedare

Valberedningens kandidat: Erik Lindström

Christian Virtala nominerar Matilda Carlson som tackar nej

David Tranæus nominerar Johanna Bromark som tackar ja

Felix Noren nominerar Linnéa Granlund som tackar ja

*Johanna och Erik lämnar salen*

Linnéa presenterar sig och säger att hon kandiderar för att hon ser valberedningen som en dörr till sektionen. Hon säger att det skulle vara en väldigt möjlighet för henne att utvecklas som person. Christian Virtala frågar vad Linnéa tror kommer vara roligast. Linnéa svarar att det skulle vara roligt att lära sig intervjuteknik då hon inte har arbetat med det tidigare.

*Linnéa lämnar salen.*

*Johanna kommer tillbaka.*

Johanna presenterar sig och säger att hon inte hade tänkt att kandidera till någon post men att hon tackar för nomineringen. Hon säger att hon inte vet riktigt vad valberedningen innebär men att det låter som en möjlighet att få utvecklas mycket. Hon tycker att det låter spännande och vill gärna bli vald till valberedare. Christian Virtala frågar vad Johanna tror kommer vara roligast. Johanna svarar att det skulle vara att lära känna sektionen och alla poster mer men även att jobba i team och lära känna de andra valberedarna.

*Johanna lämnar salen.*

*Erik kommer tillbaka.*

Erik presenterar sig och säger att han söker till valberedningen för att bli mer aktiv i sektionen. Han vill lära sig mer om vilka poster som finns och hur man håller i intervjuer. Han tycker att valberedningen verkar lärorikt och roligt. Christian Virtala frågar vad Erik tror kommer vara roligast. Erik svarar att det skulle vara att hålla i intervjuer och se hur personer skulle passa på poster.

*Erik lämnar salen.*

SM beslutar

att välja Erik Lindström, Johanna Bromark och Linnéa Granlund till valberedare.

*Linnéa, Johanna och Erik kommer tillbaka.*

*Mötet ajourneras i 10 minuter.*

- 8.15. Val av Internationell sekreterare  
Valberedningens kandidater: Emil Erlandsson och Isabelle Hallman

*Isabelle lämnar salen.*

Emil presenterar sig och säger att han söker till posten för att det är viktigt att de internationella studenterna kommer in i sektionen samtidigt som att han vill lära sig mer om THS Centralt. Fredrik Spansk frågar om Emil har några relevanta tidigare erfarenheter. Emil svarar att han har varit med i den internationella mottagningen. Jonathan Söderin frågar om Emil har några konkreta idéer för posten. Emil svarar att han inte har pratat så mycket med Rickard, som sitter på posten nu, men att han vill tagga de internationella studenterna att vara med på aktiviteter.

*Emil lämnar salen.*

*Isabelle kommer tillbaka.*

Isabelle presenterar sig och svarar på de frågor som valberedningen har föreslagit i hennes omdöme. Gällande visioner för posten så säger hon att det i dagsläget inte finns så mycket struktur vilket innebär att det är viktigt att styra upp. Hon vill arbeta vidare med det som nuvarande IS har påbörjat men att få in de internationella studenterna i sektionsaktiviteterna. Isabelle säger att ett problem ligger i att alla talar svenska på dessa aktiviteter och att hon därför vill skapa event som är mer riktade till de internationella studenterna. Hon säger även att hon ännu inte är insatta i problemen utan att hon vill prata med de internationella studenterna för att sedan kunna föra deras talan. Fredrik Spansk frågar om Isabelle har haft någon kontakt med internationella studenter på KTH. Isabelle svarar att hon har träffat ett antal genom några vänner. Christian Virtala frågar om Isabelle tycker att studiefrågor är intressant. Isabelle svarar att hon tycker att det är intressant men att hon inte är så insatt ännu.

*Isabelle lämnar salen.*

SM beslutar

*att välja Isabelle Hallman till Internationell sekreterare*

*Emil och Isabelle kommer tillbaka.*

#### 8.16. Val av Idrottsnämndsordförande

Felix Noren yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar

*att bifalla Felix yrkande*

Fredrik Spansk kandiderar

Erik Forsberg kandiderar

*Fredrik lämnar salen*

Erik presenterar sig och berättar att han under året har varit inofficiell vice Idrottsnämndsordförande. Han berättar att idrott ligger honom nära hjärtat och att han smög iväg en stund från mötet för att spela en fotbollsmatch. Han vill fortsätta utveckla idrottsnämnden genom att hitta på saker som inte kostar så mycket pengar och synka ihop sig med andra sektioner som vill hänga tillsammans. Björn Lundkvist frågar Erik om han vill fortsätta med halltider. Erik svarar att möjligheten till halltider berodde på att sektionen fick ett stipendie men att han kommer att kolla om medlemmarna själva vill betala. Rebecka Rönnbäck frågar Erik om han kommer att samarbeta med Datasektionen gällande halltid. Erik svarar att han kommer att undersöka det. Björn Lundkvist frågar hur Erik ska arbeta för att få fler sektionsmedlemmar till Idrottsnämndens aktiviteter. Erik svarar att han kommer

sprida eventen mer, vilket han har bra koll på genom MKM. Alexis Tubulekas säger att pengarna till hallhyran delvis kom från sektionen och frågar om Erik kommer att be om pengar till det. Erik svarar att han förmodligen inte kommer att göra det med tanke på det ekonomiska läget men att han aktivt kommer att leta andra sätt att få in pengar.

*Erik lämnar salen.*

*Fredrik kommer tillbaka.*

Fredrik presenterar sig och förklarar att han söker posten då Idrottsnämnden är en sjukt rolig nämnd. Han har idrottat sedan han var 5 år gammal men slutade när han flyttade till Stockholm. När han gick med i Idrottsnämnden så hittade han tillbaka till det roliga igen. Björn Lundkvist frågar Fredrik om han vill fortsätta med halltider. Fredrik svarar att han kan tänka sig att hitta andra alternativ, exempelvis fotboll och beachvolley under sommaren och hitta billigare hallar under vintern. Björn Lundkvist frågar hur Fredrik ska arbeta för att få fler sektionsmedlemmar till Idrottsnämndens aktiviteter. Fredrik svarar att han vill integrera idrottsnämnden i mottagningen, använda sociala kanaler och se till att sektionen är representerade på tävlingar. Alexis Tubulekas frågar vad Fredrik tycker om idén att medlemmar går ihop och betalar för halltider. Fredrik svarar att det inte alls är orimligt så länge det inte blir för stora summor och om alla är med på det.

*Fredrik lämnar salen.*

SM beslutar

*att välja Alexander Arozin till tillfällig rösträknare under tiden som Fredrik Spansk är utanför salen.*

*att välja Erik Forsberg till Idrottsnämndsordförande*

*Fredrik och Erik kommer tillbaka.*

- 8.17. Val av Studienämndens ordförande  
Valberedningens kandidat: Maria Bahrami

Axel Hultman yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar

*att bifalla Axels yrkande*

Maria presenterar sig och svarar på frågorna som valberedningen har föreslagit i hennes omdöme. Hon vill förbättra det som studenterna vill förbättra och föra deras talan. För att göra detta säger hon att det bästa sättet är att synas exempelvis genom

inspring. Mikael Blomstrand frågar hur Maria ser på samarbete med Datasektionen. Maria svarar att det är väldigt viktigt med ett fungerande samarbete, särskilt på masternivå.

*Maria lämnar salen*

SM beslutar

*att välja Maria Bahrami till Studienämndens ordförande*

*Maria kommer tillbaka.*

#### 8.18. Val av Studerandeskyddsombud

Disa Gillner nominerar Emma Bäckström som tackar ja

Emma presenterar sig och berättar att hon går andra året men att hon inte har varit särskilt engagerad hittills men att hon nu vill ändra på det. Hon hade inte funderat på att söka posten förrän Disa föreslog det till henne men hon har nu pratat med Disa och Beatrice Hallmark som nu sitter på posten. Hon brinner för studiesociala frågor och tycker att det är intressant. Emma säger att det är viktigt att vi trivs och har det bra. Per Nyberg frågar Emma om hon känner till att även Datasektionen har en liknande post. Emma svarar att hon anade det. Per fortsätter med att upplysa om att det kommer bli mycket samarbete med Datasektionen.

*Emma lämnar salen*

SM beslutar

*att välja Emma Bäckström till Studerandeskyddsombud*

*Emma kommer tillbaka.*

#### 8.19. Val av Klubbmästare

Valberedningens kandidater: Marcus Hogler, Gustav Mattsson och Glenn Schmitz. Glenn meddelar att han tar tillbaka sin kandidatur

Disa Gillner yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar

*att bifalla Disas yrkande*

*Marcus lämnar salen.*

Gustav presenterar sig och svarar på frågorna som valberedningen har föreslagit i hans omdöme. Gustav säger att han känner sig bekväm i ledarroller och att han vill utvecklas som ledare. Han vill arbeta mycket för att förbättra kommunikationen och hålla den mer öppen då det i dagsläget är mycket prat bakom ryggen. Han tycker att teambuilding är otroligt viktigt då det är en utmaning att få in nya personer i en redan tight grupp. Han har varit inköpsansvarig i MKM vilket han har lärt sig mycket genom. Olivia Bengtsson säger att det har varit bra kontakt med DKM under året och frågar Gustav om han vill fortsätta med det till vilket Gustav svarar definitivt. Fredrik Spansk frågar vad Gustav anser är en dålig ledare. Gustav svarar att en dålig ledare är någon som antingen tar alla beslut själv eller inte kan ta beslut alls och att man måste kunna överväga hur man ska agera i varje situation. Maria Bahrami frågar om Gustav kommer ställa upp i valet till Vice om han inte blir vald till vilket Gustav svarar ja. Björn Lundkvist frågar om det snack Gustav beskrev är internt eller utifrån. Gustav svarar att det är kritik utifrån som MKM inte får höra. Per Nyberg frågar hur Gustav tänker kring att Datasektionen kan vara tuffa mot MKM med deras bokföring i och med att MKM ligger under Datasektionen. Gustav svarar att det ska vara gjort i tid och att det är upp till Klubbmästarparet att be om hjälp om det behövs. Per informerar om att DKM och Sektionslokalsgruppen arbetar för att förbättra sin kommunikation till vilket Gustav säger att det bara låter positivt. Matilda Carlson frågar Gustav vad som utmärker honom mot Hogler. Gustav svarar att de är väldigt lika, de har samma humor, lika personlighet och att de gillar att arbeta tillsammans. Alexandra Runhem frågar Gustav vad som skulle komplettera honom. Gustav svarar att han önskar att den andra delen i ett klubbmästarpar skulle fungera som ett bollplank. Linnea Holm frågar Gustav hur han skulle hantera att behöva ta beslut som klubbmästarparet inte är överens om. Gustav svarar att han har funderat över detta tidigare och att han tycker att det är härligt att nuvarande klubbmästarpar har så platt hierarki, vilket han vill fortsätta med. Gustav säger även att om klubbmästarparet har olika åsikter kan de ta resten av MKM till hjälp. Björn Lundkvist frågar Gustav efter ett tydligare svar på frågan om vilka egenskaper som kompletterar honom. Gustav svarar att han önskar någon med positivt attityd och möjligtvis någon som kan mer om ekonomi. Erik Forsberg frågar Gustav om det är något konkret som han vill arbeta mer med till vilket Gustav svarar kommunikation och teambuilding.

*Gustav lämnar salen.*

*Marcus kommer tillbaka.*

Marcus presenterar sig och berättar att han gick med i MKM för ett år sedan och att det har varit otroligt kul och lärorikt. Han säger att det finns hur många arbetsuppgifter som helst inom MKM och ingen begränsning med hur mycket tid det går att lägga på MKM. Han säger att han har många tankar och åsikter kring ledarskap men att han ännu inte fått utlopp för dem själv. Hans tidigare erfarenheter är framförallt inom MKM, men han har även varit funktionär tidigare och har bra koll på



hur allt går till. Han skulle vilja arbeta för att utveckla posterna inom MKM och underlätta deras kommunikation genom exempelvis anonym feedback. Han upplever att det finns många oskrivna regler inom MKM vilket han skulle vilja få ner på papper och genom det sätta fler riktlinjer. Han vill även utveckla samarbetet med andra nämnder och andra sektioner, exempelvis Datasektionen. Han säger att han har många små idéer som är mer relevant att diskutera med medlemmarna. Maria Bahrami frågar om Marcus kommer ställa upp i valet till Vice om han inte blir vald till vilket Marcus svarar ja. Olivia Bengtsson frågar hur Marcus ser på samarbete med DKM. Marcus svarar att han vill fortsätta med de samarbeten som finns i dagsläget. Fredrik Spansk frågar vad Marcus anser är en dålig ledare. Marcus svarar att en dålig ledare är någon som inte riktigt lyssnar, som inte tar ansvar och som inte går att lita på när du har en fråga. Per Nyberg säger att MKM har haft det tufft med sin bokföring och frågar Marcus hur han tror att det går att göra smidigare. Marcus säger att det ska ske kontinuerligt och inte precis innan deadline. Per informerar om att DKM och Sektionslokalsgruppen arbetar för att förbättra sin kommunikation till vilket Marcus säger att det låter fett. Linnea Holm frågar Marcus, utifrån scenariot att han blir vald till Klubbmästare och Gustav Mattsson till Vice, om han kommer att kunna sätta ner foten om de blir oense. Marcus svarar att de tycker olika om saker men att båda kan kompromissa. De säger båda vad de tycker och det kommer att bli en utmaning men att det inte spelar någon roll att de är bra vänner. Björn Lundkvist frågar Marcus vilka egenskaper som skulle komplettera honom. Marcus svarar att han önskar någon som går att lita på och som är seriös. Han säger att det är viktigt att vara engagerad och att med engagemang kommer kunskap. Matilda Carlson frågar Marcus vad som talar för honom. Marcus svarar att han har konkreta idéer, vet vad han vill och att han är mer taggad. Maria frågar Marcus, gällande att nuvarande klubbmästarpar har haft en platt hierarki, hur han ser på det. Marcus svarar att han vill fortsätta med det och att Klubbmästare och Vice ska göra samma arbete.

*Marcus lämnar salen.*

SM beslutar

*att välja Marcus Hogler till Klubbmästare*

*Gustav och Marcus kommer tillbaka.*

#### 8.20. Val av Vice Klubbmästare

Matilda Carlson yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar

*att bifalla Matildas yrkande*

Matilda nominerar Gustav Mattsson som tackar ja  
Josefine Martinsson nominerar Karolin Karlsson som tackar nej  
Jonathan Söderin nominerar Anton Martinsson som tackar nej  
Jonathan nominerar Fredrik Spansk som tackar nej

Gustav ber SM att ställa frågor. Axel Hultman frågar om Gustav fortfarande är taggad.  
Gustav svarar att han är det.

*Gustav lämnar salen*

*Marcus Hogler lämnar salen.*

SM beslutar  
*att välja Gustav Mattsson till Vice Klubbmästare*

*Gustav och Marcus kommer tillbaka.*

- 8.21. Val av Jämlikhets- och mångfaldsombud  
Disa Gillner nominerar Per Jaakonantti som tackar ja

Per presenterar sig och berättar att han läser andra året men att han gick på Open under sitt första år. Han berättar att han har varit kamratstödare under grundskolan och gymnasiet. Alexis Tubulekas frågar Per varför han anser att posten behövs. Per svarar att det finns många anledningar men att det snabba svaret är att könsfördelningen av de som söker till KTH är skev och att han vill arbeta för att förändra det. Viktor Ceder frågar om Per har några konkreta idéer för posten. Per svarar att han inte har det än.

*Per lämnar salen*

SM beslutar  
*att välja Per Jaakonantti till Jämlikhets- och mångfaldsombud*

*Per kommer tillbaka.*

- 8.22. Val av Fotogrupsansvarig  
Emil Erlandsson yrkar på att öppna upp för fri nominering

SM beslutar  
*att bifalla Emils yrkande*

Emil nominerar Andreas Bergsten som tackar ja

Olivia Bengtsson nominerar Anton Martinsson som tackar nej

Andreas presenterar sig och säger att han har blivit uppmuntrad av nuvarande Fotogrupsansvarig att söka posten. Han berättar att han vill vara Fotogrupsansvarig då gruppen har öppnat upp ett nytt stort intresse och har gjort att foto och film nu är hans största intresse. Hans mål med fotogruppen är att göra nämnden större, ha fler möten och fler evenemang. Han vill att fotogruppen ska synas mer under mottagningen och få med fler som inte har fotat tidigare. Han säger även att han vill fokusera mer på de med lite intresse och erfarenhet. Linnea Holm frågar hur Andreas planerar att hålla uppe kontinuiteten i gruppen. Andreas svarar att han vill hålla möten med jämna mellanrum men hålla mer aktivitet i början av året. Han vill ha ett förslag redan i början av året om vad gruppen ska göra för att hjälpa dem som är osäkra. Andreas säger även att han kommer ha ett stort engagemang för posten om han blir vald.

*Andreas lämnar salen*

SM beslutar

att välja Andreas Bergsten till Fotogrupsansvarig

*Andreas kommer tillbaka.*

#### 8.23. Val av Sektionswaldner

Valberedningens kandidat: Erik Lindström

Gustav Mattsson nominerar Glenn Schmitz som tackar ja

Marcus Hogler nominerar Alexis Tubulekas som tackar ja

Glenn Schmitz nominerar Linn Lahtinen som tackar ja

*Erik, Alexis och Linn lämnar salen.*

Glenn presenterar sig och berättar att han gillar pingis och bärs, helst samtidigt. Han tycker att Sektionswaldners event har varit roliga och att han skulle bära pingisbollen med stolthet. Fredrik Spansk frågar om Glenn tog tillbaka sin kandidat till Klubbmästare för att söka den här posten. Glenn svarar att de kan prata om det över en runda pingis. Björn Lundkvist frågar Glenn om vad han anser att syftet med posten är. Glenn svarar att det är en kul grej eftersom vi spelar mycket pingis.

*Glenn lämnar salen*

*Erik kommer tillbaka*

Erik presenterar sig och säger att han söker posten för att han tycker att det är fett kul att spela pingis. Han berättar att han ofta spelar pingis på pubar och att posten verkar

vara kul men lätt. Björn Lundkvist frågar Erik om vad han anser att syftet med posten är. Erik svarar att det är för att pingis har blivit en grej på media, vilket är kul. Erik berättar även att han vill fortsätta anordna turneringar och kanske tillsammans med andra sektioner.

*Erik lämnar salen*

*Alexis kommer tillbaka*

Alexis presenterar sig och säger att han älskar pingis. Han säger att pingisen på media har en mer betydande roll än vad man kan tro då det är ett sätt att lära känna nya vänner under avslappnade former. Han har tidigare varit Idrottsnämndsordförande och då anordnat två pingisturneringar. Björn Lundkvist frågar Alexis om vad han anser att syftet med posten är. Alexis svarar att det är för att pingis är vår nationalsport. Marcus Frisell frågar Alexis vad han anser att nästa steg för att förtydliga rollen är. Alexis svarar att det går att göra genom att arbeta med med MKM, fortsätta samarbetet med QN och försöka få med Datasektionen mer. Marcus frågar om Alexis kan tänka sig att lacka pingisbordet till vilket Alexis svarar absolut.

*Alexis lämnar salen*

*Linn kommer tillbaka*

Linn presenterar sig och förklarar att pingis har varit en stor del av hennes liv. Det började när hon gick på lågstadiet och det stod ett pingisbord i ljushallen. Under mellanstadiet så tävlande hon i pingis men under högstadiet försvann pingisen, en period som hon kallar för den stora svackan. Under den första puben på KTH var pingisbordet där igen vilket var som att se en gammal flamma, sedan den dagen har hon spelat på varje pub. Björn Lundkvist frågar Linn om vad hon anser att syftet med posten är. Linn svarar att syftet är att hålla koll på pingisspelet som enkelt spårar ur annars. Marcus Frisell frågar Linn vad hon anser att nästa steg för att förtydliga rollen är. Linn svarar att det är viktigt att visa att man inte behöver vara bra för att spela samt fortsätta anordna turneringar.

*Linn lämnar salen*

SM beslutar

*att välja Linn Lahtinen till Sektionswaldner*

*Glenn, Erik, Alexis och Linn kommer tillbaka.*

## 9. Övriga ärenden

9.1. SM-GULD

Sektionsmedlemmar som har närvarat under alla fyra SM under året tilldelas SM-guld, en unik och glittrig Medieteknik-pin.

9.2. Övriga frågor

9.2.1. Diskussion om SM

Christian Virtala uppmanar den sittande och den nyvalda styrelsen att fundera över om det är en bra idé att ha ett så pass långt SM som detta då de allra flesta blev trötta och nivån på diskussionerna och besluten sjönk under dagen. Axel Hultman, LU svarar att detta självklart ska ses över.

**10. Mötets högtidliga avslutande**

Mötet avslutas kl. 22.18

Justeras:

Robin Palmberg

Fredrik Spansk

\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

Maria Bahrami

\_\_\_\_\_

## BILAGOR

- I. Verksamhetsplan 14/15
- II. Revisionsberättelse 13/14 gällande punkt 4.1
- III. Proposition angående postbeskrivning för Sekreterare
- IV. Proposition angående nominering till THS Valnämnd
- V. Proposition angående marknadsföring av styrelsemöte
- VI. Proposition angående sektionsmedlemmar i nämnder
- VII. Proposition angående organ med eget ekonomiskt ansvar
- VIII. Proposition angående reglementesändring rörande sektionsmötet
- IX. Proposition angående införande av ställföreträdande representant i CSC:s strategiska råd
- X. Motion angående rättvis ansökningsprocess - Mottagningen
- XI. Motionssvar angående rättvis ansökningsprocess - Mottagningen
- XII. Motion angående rättvis ansökningsprocess - NLG
- XIII. Motionssvar angående rättvis ansökningsprocess - NLG
- XIV. Motion angående rättvis ansökningsprocess - Branschdagen
- XV. Motionssvar angående rättvis ansökningsprocess - Branschdagen
- XVI. Motion angående rättvis ansökningsprocess - MKM
- XVII. Motionssvar angående rättvis ansökningsprocess - MKM
- XVIII. Motion angående reglementesändring: postbeskrivning; Näringslivsansvarig
- XIX. Motionssvar angående reglementesändring: postbeskrivning; Näringslivsansvarig
- XX. Motion angående ändring av designerad arbetsperiod för Sektionens revisorer
- XXI. Motionssvar angående ändring av designerad arbetsperiod för Sektionens revisorer
- XXII. Motion angående nötförbud i META
- XXIII. Motionssvar angående nötförbud i META
- XXIV. Motion angående inval av Helen Lindkvist som hedermedlem
- XXV. Verksamhetsplan 15/16
- XXVI. Budget 15/16